
Bestyrelsesmøde 23/4-25 

Fremmødte: Dorthe, Gitte, Vibeke og Ulla. 

 

1. Velkommen til Ulla. 

Vi startede mødet med at byde Ulla velkommen, og fik fortalt lidt om hvad vi 

har haft gang i m.m. 

 

2. Velkomstfolder + blomst til nye indflyttere. 

Vi drøftede at få lavet en velkomst folder til nye beboere, med lidt kort 

information om hvem vi er, lidt billeder, samt vedtog at vi ville give en lille 

blomst i velkomst gave. 

 

3. Afskedsgaver til afgående bestyrelsesmedlemmer. 

Vi vedtog at afgående bestyrelsesmedlemmer modtager en afskedsgave på 

max. 150kr. som tak for det arbejde de har lagt i bestyrelsen. 

 

4. Legetøj i fælleshuset. 

Vi har drøftet legetøj i fælleshuset og har vedtaget, at folk selv må tage med, 

hvis de har børn.  

 

5. Nyborg kommune bio pulje. 

Nyborg Kommunes bio pulje, tager vi på et særskilt møde så vi kan gå i 

dybden, med det ene punkt. Mødet er sat til 27/5-25. 

 

6. Indvielse af krea rum. 

Når krea rummet er helt færdigt, vil vi derefter finde en dag hvor vi kan holde 

indvielse. Vi ønsker at holde et møde med Marlene fra start boligerne, så vi 

sammen kan finde en god løsning på hvordan vi hver især vil bruge rummet, 

evt. med en månedsplan, hvor man kan skrive sig op. Bestyrelsen har besluttet 

at vi vil være i krea rummet 1 gang om mdr. så folk kan komme og hygge med 

os. Fast dag vil komme senere. 

 



7. Mark vandring med Bent.  

er ikke aktuelt i år.  

 

8. Arbejdsdag. 

Vi har besluttet at invitere alle beboere til en fælles arbejdsdag lørdag d. 31/5-

25 kl. 10 hvor vi starter med kaffe og rundstykker. Planen for denne dag er at 

vi sammen kan få lavet en terrasse, over ved startboligerne, hvor der er blevet 

gravet ud til det. 

 

Til efteråret vil vi lave en arbejdsdag mere, hvor vi kan få slebet og malet vores 

borde/bænkesæt m.m. Nærmere dato for dette kommer senere.  

 

9. Afdelinger på tværs. 

Vi er i år vært for afdelinger på tværs, som afholdes 12/6-25, for bestyrelser og 

deres suppleanter. Vi holder et formøde d. 13/5-25 for at planlægge nærmere. 

 

10. Skilte. 

 Der blev på afdelingsmødet vedtaget, at få et skilt op ved legepladsen om 

rygeforbud. Dette er kommet op og det gælder for hele det grønne område 

legepladsen er på.  

 

11. Evt. 

 Frank vil stadig gerne være flagmester. 

 

Vibeke snakkede om at prøve at lave et internt nyhedsbrev vi kunne dele ud, 

da der er sket så meget nyt i vores område. 

 

 

 


